
Referat etter møte i FAU 1. november 2023 
Tid: kl. 18:15-20:00 
Sted: Møhlenpris skole 
 
Til stede: Ingvild H. Kjørrefjord (1. trinn), Hege H. Bye (vara 2. trinn), Azar Alsharif (leder og 
4. trinn), Tora Holm (3. trinn), Marte Røv (5. trinn), Vivil V. Haraldsen (7. trinn, referent), 
Hilde Ellefsen (6. trinn)  
 
Forfall: Annlaug Børsheim (2. trinn) 
 
----- 
 
Sak 9/23-24 Godkjenning av innkalling, saksliste og referat 
Rekkefølge på sakene ble av praktiske grunner endret i møtet.  
 
Vedtak: Innkalling, oppdatert saksliste og referat blir godkjent. 
 
Sak 10/23-24 Informasjon fra Sydneshaugen Bataljon 
To representanter fra Sydneshaugen Bataljon informerer om bataljonens aktiviteter; de 
peker på at buekorpset har mange aktiviteter og at bataljonen bl.a. arrangerer fritidsklubb 
som er åpen for alle i sine lokaler hver tirsdag ettermiddag. 
De har fått færre medlemmer de siste årene, og vil gjerne ha mulighet til å spre informasjon 
på skolen. 
 
Vedtak: Sydnes Bataljon kan få anledning til å sende ut informasjon via Vigilo på samme 
måte som Djerv. Leder tar kontakt med Sydnes bataljon og informerer om dette.  
 
Sak 11/23-24 Henvendelse fra Bergen kommune om intervju/svar på spørreskjema i 
forbindelse med avklaring av behov for ungdomsskole i Bergen sentrum 
Representant for 7. trinn Vivil Valvik Haraldsen er villig til å være kontaktperson og delta i 
intervju eller besvare spørreskjema. Det er enighet om at dette er en viktig sak som FAU skal 
følge med på fremover. 
 
Til oppfølging: Leder formidler Haraldsens kontaktinfo til Bergen kommune, og spør om en 
representant fra kommunen kan komme og gi informasjon om prosessen med å utrede 
behov for ny ungdomsskole for FAU, eller evt. oversende skriftlig informasjon.  
 
Sak 12/23-24 Vedtekter 
Siste setning i § 1, “FAU ved Møhlenpris skole skal være en frivillig og veldedig organisasjon.” 
endres til “FAU er regulert i Opplæringslovens paragraf 11.4”. 

Det påpekes at formuleringen i § 8 om taushetsplikt er uklar med hensyn til hvilken 
taushetsplikt det refereres til. Det foreslås at den endres til  

«Foreldrerepresentanter er underlagt forvaltningslovens taushetsplikt. FAU skal imidlertid 
ikke behandle saker som dreier seg om enkeltpersoner, enkeltelever, enkeltforeldre eller 
skolens personale.» 

Kommentert [1]: Har vi navn på disse? 

Kommentert [2R1]: Leder heter Adrian Tokle. 



Vedtak: Den foreslåtte endringen i § 1 vedtas. Den foreslåtte endringen i § 8 settes på 
agendaen for neste møte i FAU. 
 
 
Sak 13/23-24 Revidere årshjulet for skoleåret 23/24 
FAU gjennomgår årshjulet. Følgende endringer foreslås: 

1. Halloween skal inn i årshjulet i oktober.  
2. Endring av formulering slik at det ikke står at det er to representanter per trinn som 

skal registreres i Brønnøysundregisteret. 
 
Vedtak: Årshjulet for skoleåret 23/24 vedtas med endringer. 
 
 
Sak 14/23-24 Halloween 
Det orienteres kort om erfaringer med Halloween-feiring og nytt kafétiltak. Kaféen var en 
klar suksess. Det må lages et budsjett for arrangementet. 
Det informeres om at Anne-Lene Rasmussen fra Frivillighetssentralen har foreslått et 
evalueringsmøte neste uke.  
 
Det pekes på at det ble lang kø til aktivitetene; det var for liten kapasitet i forhold til hvor 
mange som kom. En idé til neste år kan være å ha en «utestasjon» av kaféen, tilgjengelig for 
de som står i kø. Det ble også påpekt at yngre barn ikke har Vipps, og at man kan vurdere en 
alternativ betalingsløsning i form av forhåndskjøpte bonger el.l.   
 
Til oppfølging: Det foreslås at man i etterkant av evalueringsmøtet lager en «kokebok» med 
oversikt over oppgaver etc. som man kan overlevere til 3. trinn neste år. Budsjett for 
Halloween-arrangement settes på agendaen til neste møte. 
 
Sak 15/23-24 Gatebruksplan Møhlenpris  
Byrådet har i møtet 10.08.2023, sak 1224/23 fattet vedtak om å legge forslag til 
Gatebruksplan for Møhlenpris ut til høring og offentlig ettersyn. 
Møhlenpris gateforum har utarbeidet et høringsinnspill og ønsker tilbakemelding fra FAU 
innen 26. november. Høringsinnspillet er sendt til FAU i forkant av møtet. 
 
Vedtak: FAU stiller seg bak høringsinnspill for gatebruksplanen fra Møhlenpris gateforum. 
 
 
Sak 16/23-24 Lysfest 
1. trinn er ansvarlig for å bistå skolen i avviklingen av Lysfesten, og tar kontakt med ny 
avdelingsleder.  
 
Til oppfølging: Som tidligere år vil FAU-representantene sende ut beskjed om hva hvert trinn 
skal levere til Lysfesten. 1. trinn sender informasjon til FAU-representantene om dette. 


